
Innspill fra Lillomarkas Venner i forbindelse med byrådsforhandlingene i 2019: 
 
Styret i Lillomarkas Venner setter stor pris på at Oslo kommune muliggjorde utvidelsen av 
Røverkollen naturreservat gjennom sitt bidrag til frivillig vern av kommunens skog. Dette er 
et viktig vern som ivaretar gammel naturskog og viktige naturtyper og biologisk mangfold 
innenfor dette avgrensede området. Dette området utgjør kun en liten del av Lillomarka. 
Derfor håper vi at dette er en av flere beslutninger for å oppfylle punktet som omhandler 
Lillomarka i byrådsplattformen fra 2015:  
 

Arbeide for å gi et større område i Lillomarka bedre vern, og verne gjenværende 
gammelskoger i Oslos del av marka.  

 
Vi viser i denne sammenhengen til forslaget om et større landskapsvernområde i Lillomarka 
som Naturvernforbundet og Lillomarkas Venner fremmet i 2015 (vedlagt). Hovedhensikten 
med forslaget er å unngå flatehogst og andre store inngrep.  
 
Vi gjør oppmerksom på at vårt forslag også omfatter to viktige naturområder inntil 
Lillomarka som vi mener det er viktig at blir vernet, på en eller annen måte, slik at flatehogst 
eller andre store inngrep unngås. Dette gjelder nordligste del av Alnaelva og Bånkallia. I 
Bånkallia er det registrert flere viktige naturtyper, og Miljødirektoratets naturbase viser at 
Bånkallia er et område med arter av stor og særlig stor forvaltningsinteresse. I tillegg er 
området et svært viktig område for friluftsliv og naturopplevelser. 
 
Vi håper at det kommende byrådet kan bidra til å få i gang en prosess for å få forslaget om et 
landskapsvernområde i Lillomarka inn på dagsorden.  
 
En annen måte byrådet kan bidra til å beskytte viktige deler av Lillomarka på er å inkludere 
Lillomarka i arbeidet med et annet viktig punkt under Oslomarka i byrådsplattformen fra 
2015:  
 

Lage en strategi for å reetablere større sammenhengende villmarkspregede områder og 
intakte økosystemer i Oslomarka 

 
Med dette ønsker vi lykke til med byrådsforhandlingene.  
 
 


